
Datum indienen: 12 mei 2021
Datum politieke avond: 12 mei 2021
Agendapunt: 2

Onderwerp: conceptbegroting 2022 VGGM en resultaatbestemming 2020

Toelichting: indien nodig, toelichting/aanleiding vraag

Vraag/vragen: kort en bondig formuleren, zo mogelijk met duidelijke verwijzing naar blz/paragraaf

Indieners/fracties: Cecile de Boer, PvdA

Antwoord(en) ambtelijke organisatie:

Aan de RAAD

Naar aanleiding van de politieke avond van 12 mei jl. over de conceptbegroting 2022 VGGM en 
resultaatbestemming 2020, is door mevrouw de Boer aanvullend een vraag gesteld over het proces 
rondom de vermindering van het aantal HV’s (HulpverleningsVoertuigen) van 7 naar 3 à 4. Ik heb 
aangegeven dit uit te zoeken en daarop terug te komen. Hieronder is weergeven hoe het proces 
regionale visie op specialistische hulpverlening er uit ziet:

 In 2015 is in het kader van de “Doorontwikkeling Repressieve Organisatie” door het AB van 
VGGM een reeks besluiten genomen over onder meer het dekkingsplan en de visie op 
specialistische taken. Toen is door het AB besloten de bespreking van de omvang en de 
spreiding van het aantal hulpverleningsvoertuigen (HV’s), enige jaren uit te stellen.

 In 2020 is door een projectgroep, samen met de leden van de posten waar een HV is 
gestationeerd, een verkenning gehouden waarbij er is gekeken naar de toekomstige regionale 
omvang en spreiding van HV-voertuigen. Op basis van deze verkenning en rekening houdend 
met landelijke en regionale ontwikkelingen, heeft de projectgroep begin 2020 het rapport Visie 
op Specialistische Hulpverlening Gelderland-Midden opgesteld. De leden van de posten waar 
een HV staat, zijn in de gelegenheid gesteld hun zienswijzen kenbaar te maken. Op een aantal 
punten wordt het rapport hierop aangepast.

 De aangepaste versie wordt aangeboden aan de directie van VGGM. Deze neemt een 
voorgenomen besluit.

 Het voorgenomen besluit wordt ter advisering voorgelegd aan de OR.
 Vervolgens wordt het voorgenomen besluit + het advies, ter besluitvorming voorgelegd aan het 

AB.

Omdat het hier gaat om bedrijfsvoering, worden de gemeenteraden niet in de gelegenheid gesteld 
zienswijzen kenbaar te maken.

Mocht u eventueel nog andere vragen hebben, dan zal ik deze voorleggen aan de directie van de 
VGGM. 


